
Notulen Wijkplatform Bijeenkomst Planetenwijk 

 

Datum: 04-02-2025 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 
 
Aanwezig bestuur: Ernst Blok (Voorzitter), Mariëlle Vos (Secretaris), Alex Kalf 
(Penningmeester), Wim de Groot & Stephan ten Dam 
Overige aanwezigen: Rene Dalmolen (coördinator Heksenbos). Kim Ongena (Gemeente – 
veiligheid & handhaving), Allon Overdijkink (Wijkagent Te Zaanenkwartier), Dune de Klerk 
(bewoner) & Jan van Leeuwe (bewoner) 
 
Notulen: Mariëlle Vos 
 
 
 
1. Opening, agenda en notulen. 

 
Ernst opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom bij deze bijeenkomst.  
De notulen van 6 november worden goedgekeurd. 
 
Actiepunten: 
• Verduurzaamheidspunten zijn verschoven aangezien de gemeente nog geen beslissing 

heeft genomen over hoe onze wijk hieromtrent ingericht wordt.  
• Overige punten zijn afgehandeld. 

 
2. Kennismaking met Wijkagent Allon Overdijkink  

 
Allon geeft aan Wijkagent te zijn van Te Zaanen, tot september vorig jaar heeft hij ook de 
Kleverpark erbij gedaan, daarvoor is nu een andere wijkagent benoemt. Zijn taken zijn 
vooral signaleren, adviseren en doorverwijzen. Hij geeft aan dat het een relatief rustige 
wijk is, waardoor de melding bereidheid laag ligt.  Allon hoopt met deze kennismaking 
input vanuit e wijk te krijgen.  
 
Bij overlast moet men Handhaving bellen. (02351149050 – meldkamer Handhaving 
bereikbaar tot 23 uur, of Politie 0900-8844) 
 
Contact opnemen kan via de algemene Politie side, zie hieronder directe link naar Allon. 
Bericht kan daar achter gelaten worden, Allon neemt dan binnen 2 dagen contact op. 
 
https://www.politie.nl/mijn-buurt/wijkagenten/04/c2-haarlem/allon-
overdijkink.html?geoquery=2024&distance=5.0&sid=aec73a2d-7c34-49de-8f05-
ba8e0c7c8fdc 
 
 
Stephan vraagt of hij ook in de straatapps zit. Allon geeft aan dat dit niet te doen is, hij 
beheert 9500 bewoners.  
 
Jan geeft aan dat hij meerdere keren 8844 heeft gebeld, maar niemand te pakken kreeg.  
Allon kan dat niet verklaren. 

https://www.politie.nl/mijn-buurt/wijkagenten/04/c2-haarlem/allon-overdijkink.html?geoquery=2024&distance=5.0&sid=aec73a2d-7c34-49de-8f05-ba8e0c7c8fdc
https://www.politie.nl/mijn-buurt/wijkagenten/04/c2-haarlem/allon-overdijkink.html?geoquery=2024&distance=5.0&sid=aec73a2d-7c34-49de-8f05-ba8e0c7c8fdc
https://www.politie.nl/mijn-buurt/wijkagenten/04/c2-haarlem/allon-overdijkink.html?geoquery=2024&distance=5.0&sid=aec73a2d-7c34-49de-8f05-ba8e0c7c8fdc


 
Het is belangrijk bij verdachte situaties melding te doen en bij echte overlast direct de 
meldkamer te bellen, zij kunnen dan direct een handhaver ernaartoe sturen. 
 
Bij de politie werken ze met prio’s, Prio 1 is onwel wording of reanimatie. Jeugd overlast 
valt meestal onder handhaving, tenzij het uit de hand loopt. 
 
Een bewoner geeft aan dat ze veel overlast ondervinden van een groep van ongeveer 15 
hangjongeren die overlast veroorzaken, ze mogen daar prima hangen maar drukken 
continue belletjes, gooien met dingen tegen het raam, veroorzaken veel geluidsoverlast 
en bedreigen directe bewoners. Het lijkt erop dat ze continue aan het uitdagen zijn in de 
hoop dat handhaving komt. Het is nooit in het weekend, altijd door de weeks van 20 tot 
23 uur. De bewoners hebben geprobeerd in gesprek te komen, maar dat lukt totaal niet. 
De leeftijd is van 12-18 jaar en er zitten ook een 4-tal meisjes bij. 
 
Kim geeft aan dat Bureau Halt ook betrokken is en legt uit dat deze plek nu een 
“Hotspot” status heeft gekregen, wat betekent dat er dagelijks wordt gesurveilleerd en 
er wekelijks samengewerkt wordt tussen: gemeente, politie, handhaving, straat support 
en de jeugdwerker. 
 
Deze groep was eerst aanwezig op het Roerdompplein, daar is het geëscaleerd en staat 
er nu een camera, dat heeft ervoor gezorgd dat de groep gesplitst is. Haarlem Noord 
heeft al 2 jaar de meeste jeugd overlast, hetgeen voorkomt uit het feit dat Delft City een 
jeugdhonk in Delftwijk al een hele poos gesloten is en de kinderen nergens meer heen 
kunnen. 
 
Wat doet men er nu aan: 

• Als ‘Hotspot” bestempelen 
• Dagelijkse surveillance 
• Straathoekwerkers inschakelen 
• De groepen in kaart brengen 
• Ouders aanschrijven 
• Met de jongeren en de ouders in gesprek gaan 
• Cameratoezicht is laatste optie omdat deze heel erg duur is (15000 per 3 

maanden) 
 

De bewoners geven aan dat er inmiddels wel nieuwe borden geplaatst zijn waarop 
artikel 461 vermeld staat, hetgeen betekent dat het verboden toegang is om bij de 
Bavinckschool te hangen. Kim geeft aan dat dit wel helpt omdat de politie dan 
gemakkelijker kan ingrijpen als het uit de hand loopt. 
Kim geeft aan dat overlast subjectief is, belletje trek en tv-kanaal wisselingen zijn 
onschuldig, maar kunnen wel enorm vervelend ervaren worden, zeker als het al langer 
speelt. 
 
Ernst vraagt of de jeugd niet kan hangen bij de Dekamarkt, daar is toch ook een 
hangplek? Kim geeft aan dat deze groep daar niet wil hangen. 
 



Een bewoner geeft aan dat er veel angst is dat men met vuurwerk aan de gang gaan en 
het alleen maar erger gaat maken, waardoor het escaleert. 
Rene geeft aan dat er vanuit de historie dit ook een hangplek eerder is geweest waarbij 
eieren gegooid werden en er bij huizen een explosie en twee branden bij scholen 
plaatsvonden. (Bavinckschool & Zonnewijzer) 
 
Een bewoner geeft aan dat het steeds een nieuwe groep is die komt hangen en 
rottigheid uithaalt. 
Ernst vraagt of er geen “Buurt ouders” ingezet kunnen worden zoals in Delftwijk dat het 
geval is, zij doen meldingen en spreken jongeren erop aan. Kim geeft aan dat zij al 
gevraagd hebben of de betreffende ouders dit willen oppakken, maar dat is tot op heen 
niet gelukt. 
 
Advies van Kim is dat de bewoners bij overlast vooral moeten blijven melden! 
Ze zijn druk bezig om Delftwijk City weer 3 avonden in de week open te krijgen, zodat ze 
niet meer op deze plek blijven hangen maar daarnaartoe gaan. 
Rene geeft aan dat er voorheen ook een hangplek op de Vondelweg was, maar dat die 
weg gehaald is. 
 
Marielle vraagt hoe het met de bijeenkomst met de bewoners is gegaan, Kim geeft aan 
dat die uitgesteld is, maar dat er wel individuele gesprekken zijn geweest met ouders. 
 
Wim vraagt of er ook een rol is voor de Bavinckschool, Allon bevestigt dat er al contact is 
met de directeur hierover. Hij heeft ook een observatie gedaan, waarbij duidelijk is dat 
ze rottigheid uithalen en mensen intimideren, in de hoop dat handhaving komt. 
Stephan geeft aan dat er bij het Schoter ook altijd veel overlast was, totdat ze er hoge 
hekken hebben geplaatst, nu is dat daar ook rustig. 
 
Afgesproken wordt dat Kim nog informatie aanlevert hoe er vanuit de gemeente mee 
omgegaan wordt (inmiddels ontvangen en doorgestuurd). 
 
Tevens wordt afgesproken dat Stephan een interview zal houden met Allon t.b.v. de 
Wijkkrant in juni 2025. 

 
3. Orionzone (Ernst) 

 
Sportweg – Het Plan van Eisen zal in april in de gemeenteraad gebracht worden, in maart 
zal er met de Klankbordgroep hierover gesproken worden. 
 
Zwembad – Er is een aparte klankbordgroep opgericht voor het zwembad, de ingang 
komt richting de Planetenlaan te liggen, maar het gebouw zal gedraaid gebouwd 
worden, dus in de lengte richting, i.p.v. het oude zwembad wat in de breedte gebouwd 
is. Afgesproken wordt dat Ernst de stukken ook naar Rene zal toesturen. 
 
Zonnewijzer – de vergunning is vertraagd aangezien er niet voldoende capaciteit bij de 
gemeente is om dit te behandelen. Stond 04-02 in Haarlems Dagblad) 
Rene geeft aan dat hij begrepen heeft dat er pas in 2028 gebouwd gaat worden. 



Tevens blijkt dat er bij de stukken geen verkeer, maar wel een parkeer onderzoek is 
gedaan. Hij adviseert dit wel op te pakken en bezwaar in te dienen hierop, dat kan tot 
17/2! 
Zonnewijzer 1 valt formeel onder WP Sinnevelt en een bezwaar moet ook formeel door 
bewoners ingediend worden. Zonnewijzer 2 valt wel formeel onder Planetenwijk   
Marielle legt uit aan de bewoners, dat de Wijkraad dit voorheen wel kon doen voor een 
buurt, maar dat door de transitie naar Wijkplatform dit aangepast is en de bewoners dit 
zelf moeten doen. Afgesproken wordt dat Ernst nog naar mogelijkheden zal kijken en 
overleg zal hebben met Sinnevelt. 
 
Zonnewijzer (2) – (tegenover Schoter College) – Rene geeft aan dat zij een vergunning 
hebben aangevraagd om 4 containers te plaatsen voor 100 kids voor 2 jaar, i.v.m. de 
verbouwing en nieuwbouw bij Zonnewijzer (1). Rene heeft hiertegen bezwaar gemaakt 
en vragen gesteld: 
- Er is geen verkeer en parkeer onderzoek gedaan, terwijl er heel veel problemen 

verwacht worden in die buurt. 
- Waar moeten de fietsen geparkeerd worden? Is onbekend. 
- Wat te doen bij hangjeugd. 
- Daarnaast heeft hij ook vragen gesteld over het risico dat de overgebleven bomen 

wortelschade oplopen. 
- Verder zijn er aanvullende antwoorden gegeven door de gemeente, maar hebben zij 

ook huiswerk meegekregen om nog uit te zoeken. 
 
 
Nova College – Omgevingsvergunning is nog niet afgegeven omdat er discussie is over de 
hoeveelheid parkeerplaatsen. 
 
Orionhof (voorheen Helene de Swartstraat) – hiervoor is een kadernota gemaakt, 
waardoor de ontwikkelaar samen met de woning coöperatie sneller kan bouwen.  
 
Bison Bowling – Ernst geeft aan dat deze kadernota ook voor de Bison Bowling van 
toepassing is, zodat Hoorne Vastgoed (ontwikkelaar) samen met Elan wonen sneller 
kunnen gaan bouwen, daarvoor zullen wel eerst afspraken vastgelegd moeten gaan 
worden tussen Elan en Hoorne, dat is nog niet gebeurt.  
 
Heksenbos (tegenover Schoter College) – Rene geeft aan dat kinderdagverblijf “Op 
Stoom” vergunning heeft gekregen daar te gaan bouwen. Rene heeft de aangespannen 
rechtszaak verloren helaas. Verwachting is dat ze nu snel gaan bouwen. 

 
Daafgeluk school – Rene geeft aan dat zij vergunning hebben gekregen om de bestaande 
containers nog 5 jaar extra te laten staan.  
 
Zonnewijzer (1) - Dit gebouw wordt verbouwd en er wordt ook een heel stuk 
aangebouwd. Rene geeft aan dat het bezwaar m.b.t. groen, verkeer en parkeren nog 
loopt, er zijn 80 fietsplekken nodig en 20 parkeerplekken.  
Dune vraagt of de scholen dan gaan verhuizen. Marielle geeft aan dat de kinderen van 
Zonnewijzer 2 inderdaad allemaal in het gebouw van Zonnewijzer 1 ondergebracht gaan 



worden als alles klaar is, daarna zal de school de Verbeelding dan het gebouw van 
Zonnewijzer 2 overnemen. 
Wim vraagt of er al gekeken is naar de grootte van de speelplaats omdat daar toch een 
minimumnorm voor bestaat. Dat is niet bekend, wel is duidelijk de scholen buiten alle 
normale regels valt en veel zelf mag regelen, zonder inmenging van de gemeente. 
 
Planetenlaan lay-out - Alex is benieuwd hoe de aanpak van de Planetenlaan er in de 
toekomst uit gaat zien als alle ontwikkelprojecten uitgevoerd zijn. 

 
4. Stikstof metingen (Stephan) 

 
Stephan geeft aan weer bij een bijeenkomst van Hollandse Luchten te zijn geweest, Er 
hangt een buisje bij het Planetenplein, de stikstofdioxide waarde is daar 11,2 hetgeen 
veel lager is dan de EU-norm van 40, dus dat is fijn. Afgesproken was eerder dat er 
gekeken gaat worden naar een sodacmeter bij de Bibliotheek om alle effecten van de 
nieuwbouw bij de Sportweg en Zwembad te kunnen meten, qua fijnstof. Men is hiermee 
akkoord gegaan. Er zal een 0 punt gemarkeerd worden, dan tijdens verbouwing en als 
alles klaar is. Men kan realtime meekijken. Deze zal volgend kwartaal opgehangen gaan 
worden. Stephan geeft ook aan dat men zich kan inschrijven voor een rondleiding bij 
Tata op 12 februari. 

 
5. Zaanenpark (Marielle) 

 
Regenboogbankje – Op verzoek van de Gemeente worden in elke wijk een 
regenboogbankje geplaatst, bij ons is dat in het Zaanenpark gedaan. Er staat een QR-
code op waarbij men meer info kan krijgen. 
 
Kerstbomen ophaal actie – Marielle geeft aan dat er klachten zijn gekomen over het feit 
dat er gewoon met auto en aanhanger over het gras is gereden en dat na de eerste keer 
heel erg veel groenafval overal op het trottoir en in het park lag, tezamen met houten 
kruizen. Op verzoek van het WP heeft Spaarnelanden dit alsnog later in de week 
opgeruimd. De gemeente heeft aangegeven dat het zo’n succes was dat de medewerkers 
van Spaarnelanden tot s ’avonds de bomen hebben staan schrederen. De tweede keer is 
alles prima verlopen. 
 
Verbeteren paden in het Zaanenpark – Marielle is al jaren bezig de paden verbeterd te 
krijgen, jaren geleden zijn de hoofdpaden opgehoogd omdat er budget over was, de rest 
zou het jaar erop aangepakt worden. Ineens was er geen budget meer en was de 
noodzaak er ook niet, ondanks bewijzen van modderige paden. Schelpen of grind erop 
mocht niet want dat zou in het gras komen waardoor de maai apparatuur stuk zou gaan. 
Marielle heeft haar verbazing geuit over het feit dat er toch een onderhoudscontract 
moet zijn voor het park, dat blijkt niet het geval te zijn, er is een prestatiecontract met 
Spaarnelanden, per jaar worden de prioriteiten bepaald, Het Zaanenpark is dat dus 
duidelijk niet. Stephen geeft aan om een “Right to Challenge” op te starten voor het 
onderhoud van het park, Marielle geeft aan dat dit al eens geprobeerd is, maar afgeketst 
is. 
 
Zebrapaden Mercuriusstraat en Steenbokstraat – Marielle is ook hiermee al jaren bezig, 
na een petitie hierover waarop 500 bewoners hebben aangegeven dat dit nodig was, zijn 



er vele sessies met de gemeente, bewoners en scholen geweest. Onlangs is er een 
schouw gedaan door de gemeente en verkeersspecialisten die van mening waren dat er 
te weinig kinderen overstaken daar en dat een zebrapad schijnveiligheid zou geven. 
Hiermee is de discussie teneinde gekomen helaas, nu is het maar te hopen dat er niet 
een kind overreden wordt. 
 
Alex geeft aan dat het belangrijk is om meldingen te maken, en de nummers door te 
geven aan het WP omdat wij er dan meer mee kunnen doen. Voorbeeld hiervan is het 
witte kruis op de Zaanenlaan/Middenweg, het heeft lang geduurd maar uiteindelijk toch 
gekomen omdat er voldoende bewijs was van een gevaarlijke oversteek voor fietsers. 
 
Posthuis – Marielle geeft aan dat de buitenkant nu klaar is, de binnenkant wordt nu door 
vrijwilligers verder afgewerkt. Inmiddels heeft Sinterklaas een bezoek gebracht waarbij 
150 kindjes met hun ouders aanwezig waren, met Kerst is er een samenzang 
georganiseerd en van het weekend was “Gluren bij de Buren” een succes met 3 volle 
sessies. Meer info is te vinden op de website https://posthuiszaanenpark.nl 
De doelstelling is om 5 mei open te gaan, omdat het dan 5 jaar geleden is dat het 
Posthuis afgebrand is. 

 
6. WBO vergadering januari (Marielle) 

 
Marielle legt uit aan de bewoners wat het WBO inhoudt (samenwerkingsverband tussen 
alle Wijkplatforms in Haarlem Noord & Spaarndam). In januari heeft de Wethouder 
Diana van Loenen een bezoek gebracht aan de WBO-vergadering en kon er goed 
gesproken worden over de ervaringen m.b.t. de transitie van Wijkraad naar 
Wijkplatform, tevens kon iedereen zijn knelpunten per wijk kwijt aan de wethouder.  
Daarnaast is er besloten een brief te sturen namens het WBO aan het bestuur van de 
ziekenhuizen, om locatie Noord te behouden en met name de OV te verbeteren richting 
Zuid. De WBO-notulen staan op onze website https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/ 

 
7. Rondvraag  

 
• Wonen in Haarlem bijeenkomst - Marielle geeft aan dat bewoners mee kunnen 

denken over wonen in Haarlem, daarvoor zijn bijeenkomsten georganiseerd op 
11 en 25 februari. Aanmelden kan via de website van de gemeente 
https://haarlem.nl/denk-mee-over-wonen-haarlem 

• Betaald Parkeren - Jan vraagt hoe het staat met het Parkeerbeleid, Ernst geeft 
aan wat er allemaal gebeurd is in de tussentijd, vandaag stond in de krant dat de 
weg naar B&W vertraagd is, omdat er eerst een Referendumcommissie 
geïnstalleerd moet zijn voordat dit kan, zodat ook voor dit plan een referendum 
opgestart kan worden. De grens van parkeerdruk is verhoogd naar 95% en men 
zal flexibeler omgaan met Canadees Parkeren, wel wordt nu streng gecontroleerd 
op binnen 5 meter van de hoek parkeren. 

• Sterrenbuurt verduurzaming - Alex geeft aan dat de 
verduurzaamheidsverbouwing van de Sterrenbuurt (van Junoplantsoen naar 
Orionweg/Steenbokstraat), de vloeren zijn geïsoleerd, nieuwe deuren, kozijnen, 
ventilatie en daken, tevens nieuwe cv-ketels. Woningbouwvereniging Ymere 

https://posthuiszaanenpark.nl/
https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/
https://haarlem.nl/denk-mee-over-wonen-haarlem


heeft dit allemaal geregeld, helaas konden bewoners van de koophuizen niet mee 
participeren. 

• Financiële jaarrekening - Alex zal weer de financiële jaarrekening maken maar 
heeft een kascommissie nodig. Wim en Stephan melden zich aan. Wij zijn net niet 
uitgekomen met het budget omdat wij geen extra budget voor de WP-transitie 
hebben gekregen, maar wel meer kosten hadden hierdoor. Marielle geeft aan dat 
Alex een jaar bezig is geweest om de rekening van de ING aangepast te krijgen, 
uiteindelijk zijn wij onlangs naar het hoofdkantoor van de ING gemoeten om alles 
nog weer persoonlijk te formaliseren. 

• Wijk Platform Conferentie - Ernst geeft aan dat hij overleg heeft gehad met de 
gemeente om een WP Conferentie te organiseren, waarbij 25 WP besturen 
uitgenodigd worden. Hij heeft wat vragen doorgestuurd aan de bestuursleden, 
graag antwoord geven. Locatie – Schoter Lyceum? 

• Website status – Ernst vraagt hoe het met de aanpassing van de website gaat, er 
was geen budget beschikbaar dat is inmiddels wel het geval. Alex zal met Raoul 
de zoon van Marielle contact opnemen. 

• Politie Bureau Marnixplein – Marielle geeft aan dat hier nu definitief een 
Kinderdagverblijf gevestigd gaat worden, eventueel bezwaar maken heeft geen 
zin omdat het aan de doelstelling van de gemeente voldoet. Marielle heeft 
hierover nog contact gehad met Joris Krouwels van D66. 
 

 
8. Afsluiting (Ernst) 

 
Ernst sluit de vergadering om 22.00 uur en bedankt iedereen voor hun inzet en 
aanwezigheid.  

 
 
Volgende bijeenkomst is 9 april om 20.00 uur in Huis Te Zaanen in het Zaanenpark. 
 
 
 
Vergaderdata 2025 
5 februari 
9 april 
11 juni (jaarvergadering) 
10 september 
12 november 
 
 
Aktielijst 
 

Datum Aktie Naam Status 

04-02-2025 Stukken zwembad naar Rene toesturen Ernst Gesloten 

04-02-2025 Bezwaar m.b.t. Zonnewijzer bespreken met Hans en 
mogelijkheden bekijken 

Ernst Open 

04-02-2025 Interview houden met Allon t.b.v. Wijkkrant juni Stephan Open 

 


